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Adidas wil in 2024 alleen nog schoenen maken van gerecycled polyester. Dat zegt topman Eric Liedtke tegen 
Financial Times.

Het sportmerk wil de overgang in stappen maken, waarbij dit jaar al vijf miljoen en volgend jaar elf miljoen
gerecyclede schoenen worden verkocht. Ongeveer vijftig procent van het materiaal dat nu wordt gebruikt is
polyester en Adidas verkoopt jaarlijks 920 miljoen schoenen. “Met dergelijke volumes kunnen we de overgang
niet van de ene op de andere dag maken”, aldus Liedtke.   

Gerecycled polyester is tien tot twintig procent duurder dan nieuwe materialen. Als Adidas erin slaagt om
volgend jaar elf miljoen paar gerecyclede schoenen te verkopen, is dat drie procent van de totale productie.
Het prijsverschil is volgens Liedtke de belangrijkste reden om zes jaar voor de transformatie uit te trekken. “We
moeten zorgen dat we de juiste stapjes nemen, zodat we onze huidige margestructuur kunnen beouhden.”
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